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ZAPISNIK sa 4. sjednice Skupštine LABIN 2000 d.o.o. 

 
Sjednica: 4. sjednica 
Mjesto: Sportski centar Franko Mileta 
Datum: 20.12.2022. 
Vrijeme trajanja: 13:00 – 14:05 

Prisutni: 

1. Federika Mohorović Čekada, predsjednica 
2. Dean Milevoj, član 
3. Andrea Škopac, član  
4. Dean Nestorović, član 
5. Ana Stepčić, zapisničarka  

Odsutni: 
1. Valdi Medančić, član  
2. Tanja Pejić, članica  
3. Lari Zahtila, član 

  

Dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
2. Izvještaj o poslovanju za siječanj – rujan 2022. g 
3. Procjena poslovanja do kraja 2022. godine 
4. Plan poslovanja za 2023. godinu 
5. Donošenje Odluke o novoj sistematizaciji Labin 2000 d.o.o. 
6. Donošenje Odluke o donaciji 
7. Plan nabave roba, radova i usluga za 2023. godinu 
8. Razno 

 
Predsjednica Skupštine otvara sjednicu. Nakon utvrđivanja kvoruma i jednoglasnog prihvaćanja dnevnog reda 
prelazi na 1. točku dnevnog reda.  
 
1. Usvajanje zapisnika sa 3. sjednice Skupštine Labin 2000 d.o.o. 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
2. Izvještaj o posloavanju za siječanj – rujan 2022. g. 
3. Procjena poslovanja do kraja 2022. g. 
Direktor obrazlaže izvještaj kao u dostavljenom materijalu. 
Nakon direktorova izlaganja, predsjednica Skupštine pohvaljuje Izvještaj i poslovanje te otvara raspravu. 
Zanima ju kada se očekuju rezultati SUMP-a, na što direktor odgovara da se nakon odrađene ankete radi na 
analizi podataka, a  u siječnju bi trebali prezentirati prve rezultate. Od  Grada Labina su dobili prostorno – 
plansku dokumentaciju pa će i na nju dati svoje mišljenje i analizirati je. Sve to zajedno će dati odgovore, 
odnosno smjerove koje će nam predložiti. Zatim se ide na javnu raspravu, putem facebooka, web stranice 
mobility.labin i u organizaciju radionica. U lipnju 2023. godine bi trebalo biti gotovo. 
Predsjednicu zanima i spremnost Labin 2000 na uvođenje eura na parkiralištima. Direktor odgovara da 
programeri sve pripremaju, ali iz praktičnih razloga se neće krenuti sa eurom 02.01., već 15.01., što i Zakon 
dozvoljava. Od Ministarsva financija smo dobili naputak o zaokruživanju cijena. S obzirom da aparati ne primaju 
kovanice od 1-5 centi, dozvolili su zaokruživanje na više ili manje. Odluka  Gradskog vijeća stupa na snagu 
01.01.2023.godine, nakon čega dajemo prijedlog Gradonačelniku za novi cjenik. Nakon primitka njegove 
suglasnosti,  održala bi se telefonska sjednica ili sjednica putem e-maila s temom prihvaćanja novih cijena. Do 
15.01.2023.g. bi sve trebalo biti spremno. Mjenjačnice će se promijeniti sa 5,00 kn na 0,50 €. 
Dean Nestorović pohvaljuje izvještaj i rad. Zanima ga postavljanje solarnih panela u Starom gradu u suradnji s 
IRENOM. Direktor odgovara da neće biti pokrivena cijela parkirng površina, već samo jedan dio, ali ako postoji  
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interes moći će se proširiti. Jedan dio će biti za Grad koji će se direktno financirati iz EU projekata, a ostatak 
ovisi o interesu građana. 
 
Dean Milevoj pohvaljuje iscrpno izvješće, impresivne rezultate i nada se da će se tako i nastaviti. Zanima ga da 
li se planira uvesti nova naplata parkiranja. Direktor odgovara da je uvođenje naplate parkiranja u domeni 
Gradskog vijeća. I  SUMP će analizirati kompletno sva parkirališta i dati smjernice i ideje, koji će biti prezentiran 
i Gradskom vijeću. Sukladno tome, Gradsko vijeće donosi odluku o proširenju ili smanjenju parkirališnih zona 
pod naplatom. 
Andrea Škopac čestita na financijskoj dobiti. Skreće pozornost na velik iznos za struju u SC Franko Mileta. Pita 
da li se mogu na krov dvorane ugraditi solarni paneli. Direktor odgovara da je krov još 5-6 godina zauzet sa 
zakupcem, ali i da dvorana već koristi 5 panela za grijanje vode. 
Dean Nestorović postavlja pitanje vezano za PZ TLR – šta je u planu s obzirom da je u gubitku. Direktor odgovara 
da je Trg pod naplatom parkinga radi održavanja reda, osobito u jutarnjim satima tijekom školske godine, a ne 
radi zarade. Ako se parkirna zona proširi, 1 čovjek će pokriti i Trg i ulicu, pa vjeruje da će biti profitabilan. 
 
Članovi Skupštine su jednoglasno prihvatili Izvještaj o poslovanju za siječanj – rujan 2022. g. i Procjenu 
poslovanja do kraja 2022. godine 
 
4. Plan poslovanja za 2023. godinu 
Nakon direktorova izlaganja plan poslovanja jednoglasno je usvojen. 
 
5. Donošenje Odluke o novoj sistematizaciji Labin 2000 d.o.o. 
Odluka o novoj sistematizaciji Labin 2000 d.o.o. jednoglasno je donesena. 
 
6. Donošenje Odluke o donaciji 
Odluka o donaciji 15.000,00 kn za nabavku fiksnog mamografa jednoglasno je donesena. 
 
7. Plan nabave roba, radova i usluga za 2023. godinu 
Plan nabave roba, radova i usluga za 2023. godinu jednoglasno je usvojen. 
 
Predsjednica zaključuje sjednicu u 14 sati i 05 minuta.     

Pismena pitanja članice Skupštine Tanje Pejić i odgovori Direktora društva: 
 
Poštovani direktore i članovi Skupštine, 
 
Izvještaj pohvaljujem kako sadržajno tako i vrijednosno u smislu porasta prihoda zahvaljujući modernizaciji 
načina naplate parkirnih mjesta. To će omogućiti da se cijene ne mijenjaju (da ne rastu) što je veliki plus uslijed 
inflacije i porasta troškova života. 
 
U nastavku ću daki kratke osvrte i pitanja. 
 
1. Odluka o donaciji 
''S obzirom na dobro poslovanje tvrtke i važnosti nabavljanja mamografa, predlažem da Skupština donese 
Odluku o donaciji u iznosu od 15.000 kuna.'' 
 
- Naravno da podržavam takvu odluku. 
 
Zahvaljujem, Odluka je donesenana Skupštini i sredstva su donirana. 
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2. Parkiralište Stari Grad 
 
''S obzirom da je parkiralište u špicama tijekom turističke sezone uglavnom puno, napravili smo projekt za 
proširenje parkirališta (cca 15 parkirnih mjesta) i proširenje planiramo napraviti u proljeće 2023. godine.'' 
 
- Gdje se točno planira napraviti proširenje? 
Proširenje se planira na zadnjem dijelu parkirališta ispod ceste koja iz Presike. Umjesto uzdužnih parkirališta 
ćemo postaviti okomite, a dio će se izgraditi i u postojećem zelenom pojasu. 
U priviku šaljem i pdf sa ucrtanim parkiralištima iz projektne dokumentacije. 
 
3. Koordinacija izrade SUMP-a 
''U tijeku je izrada scenario analize sukladno prikupljenim podacima koja će se prezentirati javnosti i temeljem 
odabranih scenarija razvijati će se prijedlozi i rješenja za unapređenje mobilnosti u gradu Labinu. SUMP bi 
trebao biti gotov sredinom 2023. godine.'' 
 
- Smatram da je takav način uključivanja građanja ispravan kako bi se što bolje utvrdila konačna rješenja. 
 
- Dajem jednu sugestiju ili možda konkretnije pitanje vezano za postojeće semafore kod caffe bara 
''Rock''. Da li se mogu uzeti u razmatranje tzv. ''pametni semafori'' za koje sam primjere čitala a koji su se 
pokazali kao bolja rješenja u pojedinim situacijama. Dakle, da se stave u funkciju s obzirom da su tamo a da se 
promijeni način regulacije prometa. 
 
Zahvaljujem na prijedlogu, razgovarati ću o tome sa izvođačima studije. 
 
4. Plan investicija za 2023. godinu 
 
Planirane aktivnosti jesu poželjne naročito one vezane za Stari grad, tako da mogu reći da se dobro pristupilo 
tom području grada koji možda i najviše trpi u ljetnim mjesecima. 
Grad Labin je za prošlu sezonu planirao zaposliti nekoliko studenata u funkciji kontrole prometa kroz Stari grad, 
međutim navodno se nitko nije htio javiti zbog niskih satnica. Stoga predlažem da se i ovdje uključite kako sa 
pravovremenim animiranjem tj. reklamama za taj posao tako i sa nekom vrstom subvencije u smislu povećanja 
satnice. 
 
Naši djelatnici pokušavaju održavati red i imaju naputak da reguliraju promet u kritičnim trenucima, ali sigurno 
bi bilo bolje da se organizira redarska služba koja bi gore bila stalno prisutna. 
Razgovarati ću s nadležnima u gradu Labinu i vidjeti što se po tom pitanju može napraviti. 
 
 
Labin, 20.12.2022. 
 

Zapisničarka:                                                                                Predsjednica Skupštine: 
Ana Stepčić                                                                                   Federika Mohorović Čekada                        
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Zapisnik sa 5. izvanredne sjednice Skupštine LABIN 2000 d.o.o. 

 
 

Sjednica: 5. sjednica 
Mjesto: Izvanredna sjednica putem elektroničke pošte 
Datum: 11.01.2023. 
Vrijeme trajanja 
izjašnjavanja: 

11.01.2023. (13:54)  – 13.01.2023. ( 12:00) 

  

Dnevni red: Izmjene cjenika naplate parkiranja na području grada Labina 
 

 
Sukladno čl. 15. Poslovnika o radu Skupštine Labin 2000 d.o.o., 14. Izvanredna sjednica TD Labin 2000 d.o.o. 
održana je putem elektroničke pošte gdje su članovi Skupštine glasali ZA ili PROTIV jedne točke dnevnog reda  
Odluka je donesena jednosglasno uz 7 glasova ZA . 
 
 
 
Labin, 16.01.2023. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisničarka:                                                                                Predsjednica Skupštine: 
Ana Stepčić                                                                                   Federika Mohorović Čekada                        
 
____________________                                                            ___________________________           


